
1 

 

 

 Protokół nr 46/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 30 stycznia 2020 r. 

 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.   

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 

obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,  M. Buliński. Stanowi 

on załącznik nr 2.    

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu zmiany Uchwały Nr XV/98/2019 Rady 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia na 

2020 rok wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie.  

/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 

 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że po wyłonieniu wykonawcy zmieniły się stawki wynikające  

z umowy zawartej z przewoźnikiem. Dodała, że zgodnie z wyrokiem Sądu powiat nie może 

pobierać opłat wyższych niż faktycznie poniesione wydatki. Poinformowała, że zmiana 

uchwały dotyczy m.in. ustalenia stawki za usunięcie z drogi motocykli, pojazdów  

o dopuszczalnej masie całkowitej do 3,5 t oraz pojazdów przewożących materiały 

niebezpieczne. Pani Robaczewska dodała, że radca prawny zasugerował, żeby w projekcie 

uchwały nadać nowe brzmienie całego § 1 i § 2 uchwały. Nadmieniła, że pojazdy usunięte  

z dróg będą parkowane w Zarządzie Dróg Powiatowych, ponieważ powiat nie może ponosić 

kosztów w tym zakresie. Konsultacje ww. projektu uchwały odbędą się od 31 stycznia do  

6 lutego, natomiast spotkanie z organizacjami pozarządowymi odbędzie się 4 lutego. 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/98/2019 Rady Powiatu  

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia na 2020 rok 

wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie stanowi załącznik nr 3. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska,  M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu Uchwały Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Nowomiejski oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że podobna uchwała obowiązuje już od 2013 r. Zaktualizowany 

został wykaz przystanków na drogach powiatowych. Dopisany został punkt (10) mówiący  

o tym, że: „Za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Powiat Nowomiejski, nie pobiera się opłat”.  

Pani Robaczewska poinformowała, że konsultacje ww. projektu uchwały również odbędą się od 

31 stycznia do 6 lutego, a spotkanie z organizacjami pozarządowymi - 4 lutego. 
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Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Nowomiejski oraz warunków i zasad korzystania  

z tych przystanków stanowi załącznik nr 4. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska,  M. Buliński. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Zarządu Dróg 

Powiatowych w Nowym Mieście Lubawskim z/s w Kurzętniku o wyrażenie zgody na 

odstąpienie od zastosowania Uchwały nr 139/701/2013 z dnia 12 grudnia 2013 r. w sprawie 

ustalenia ceny sprzedaży usługi związanej z wycinką drzew.  

 

Pan Starosta poinformował, że drzewa zostaną usunięte przez firmę, która wykona zlecenie za 

wynagrodzenie w postaci pozyskanego drewna. Dodał, że cena drewna jest niższa, niż usługa 

związana z wycinką drzew. 

Pan Starosta zapytał czy są pytania do ww. kwestii. 

Członkowie Zarządu nie mieli pytań. 

 

Wniosek został rozpatrzony pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, 

T. Łątkowska,  M. Buliński. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 5. 

 

Pan Buliński wnioskował o wycinkę drzew w miejscowości Nawra, jadąc w kierunku od 

Nowego Miasta Lubawskiego tj. od hydroforni, ponieważ najprawdopodobniej w tym roku 

rozpocznie się budowa oświetlenia przez całą miejscowość. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że ZDP nie zdąży teraz wykonać wycinki drzew, ponieważ 

termin na wycinkę drzew kończy się z końcem lutego. 

Pan Buliński poprosił, żeby mieć na uwadze jego wniosek w sezonie jesienno-zimowym. 

Pani Robaczewska poinformowała, że w tej chwili wycinka jednego drzewa wiąże się  

z nasadzeniem trzech nowych drzew o średnicy od 8 cm do 10 cm, koszt zakupu jednego 

drzewa wynosi ok. 200 zł. 

Pan Buliński poinformował, że na odcinku Nowy Dwór – Lekarty wytworzyły się duże koleiny 

na drodze. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że zajmie się tą sprawą. 

 

/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Anna Andrzejczak                     


